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Z A P I S N I K 
sa 9. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 7. srpnja 2017. 
u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
Nazočni: Ivica Knežević gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Indira Rački Joskić, 

ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Mirna Janeš, voditeljica programa „Pomoć u kući 

starim i nemoćnim i „Asistent u nastavi“, Petar Hrg, direktor turističkog ureda TZ Grada Delnica,  
Tihana Ljubojević, pedagogica u Dječjem vrtiću „Hlojkica“, Dražen Rački, JVP Delnice, Iva Žagar, 

direktorica KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Martina Petranović, službenica Stručne službe za 

obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave,  Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za 

proračun i financije, Alen Udovič,  direktor GSC Delnice. 

Ispričali izostanak: Katarina Mihlečić, Davorka Grgurić, Zvezdana Jerković umjesto koje 

sjednici prisustvuje Tihana Ljubojević. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Održano je Gradsko vijeće na kojem su usvojene prve izmjene i dopune proračuna i izmjene i 

dopune razvojnih programa.  

- Aktivnosti vezane za polugodišnje financijske izvještaje. Čekamo dostavu financijskih 

izvještaja od proračunskih korisnika (JVP i Dječji vrtić „Hlojkica“). 

- Priprema polugodišnjeg izvješća o nepravilnostima.  

- Održana je prezentacija programa za KTD Risnjak Delnice u Infoprojketu.  

- Komunikacija s Ministarstvom regionalnog razvoja s obzirom da je dobivena Prva situacija od 

„Goran graditeljstva“ za Kendar. Slijedi popuna obrazaca kako bi krenuli s povlačenjem 

sredstava. 

- Aktivnosti vezane za projekt reciklažnog dvorišta.  

- Do 10.7. je rok za izvješće o zaduženjima s time da je naš dio spreman a čekamo dostavu od 

KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. i Komunalca. 

- Odrađena je prijava štete za Toyotu Rav4. 

- Obračun za javne radove. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Korištenje godišnjeg odmora. 

- Odrađena je radijska emisija „Čitateljski kutak“. 

- Obrađivanje novih knjiga i AV građe. 

- Napravljena je potpisna lista za prvih 6 mjeseci. 

- Organiziran je susret u knjižnici s Davorom Rostuharom. 

- Vraćene su knjige za potrebe čitateljskog kluba. 

- Odrađeno je Gradsko vijeće. 

- Izrada polugodišnjeg financijskog izvješća. 

 

IVA ŽAGAR 

- Redovno održavanje i košnja površina u Delnicama. 

- Pomoć pri skidanju mosta u Brodu na Kupi. 

- Radimo na pripremama za Kotar fest. 



- Organizirana su dežurstva za čišćenje kroz vikend. 

- Organizirana su dežurstva za vikend u Radničkom Domu. 

- Redovne aktivnosti. 

 

PETAR HRG 

- Nastavak rada na organizaciji „Tragom goranske starine“. 

- Koordinacija s Kotar festom po pitanju smještaja. 

- Objavljen je natječaj za Japlenški vrh. 

- Objavljen je natječaj  za uređenje okućnica, balkona i prozora. 

- Od danas na Jadranskoj aveniji prije Lučkog imamo svoj bilbord. 

- Objavljeni su turistički rezultati za prvih šest mjeseci.  

- Dana je obavijest medijima o manifestacijama koje se održavaju ovaj vikend (Kotar fest, 

Risnjak trail i Kupski polumaraton).  

- Poslana je inventurna lista smeđe signalizacije.  

- Zabilježeni su dobri turistički rezultati koji su u realnosti još i bolji nego što je prikazano. Naime, 

imamo informaciju o ilegalnom kampiranju uz Kupu, a nisu evidentirane niti sve kuće za odmor 

koje se koriste. U tom smislu održat će se sastanak i s turistima i s iznajmljivačima.  

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Zbog smanjenog broja djece radi se u dvije odgojne skupine. 

- Studentica je odradila svoju oglednu aktivnost prema programu. 

- Sređivanje pedagoške dokumentacije. 

- Krenulo se s pisanjem spomenice za ovu pedagošku godinu. 

- Digitalizacija materijala vezano za projekte koje smo radili. 

- Prisustvovanje Gradskom vijeću. Krećemo s natječajem za upis u Vrtić. 

- Gradonačelnik je zamolio da se s Planom upisa krene prije godišnjih odmora kako bi roditelji 

znali da li su im djeca upisana. Također je zamolio da mu se Pravilnik koji uređuje pravila, 

kriterije i mjerila ne dostavlja već potpisan jer onda nema smisla davati mišljenje na njega. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Izrađena je  i dostavljena mjesečna specifikacija o pruženim uslugama pomoći u kući prema 

nadležnom ministarstvu. 

- Izrađeno je i dostavljeno mjesečno izvješće o uslugama prema nadležnom Centru za socijalnu 

skrb. 

- Održat će s psihološka radionica podrške djelatnicima Udruge.  

- Obiđen je dio korisnika na području Grada Delnica odnosno kontrola djelatnika na terenu. 

- Pružene su sve potrebne usluge “Pomoći u kući“ i Logopedske rehabilitacije. 

- Logopedica ide u 8 mjesecu na godišnji odmor. 

- Održani su individualni sastanci s djelatnicima s područja Grada Delnica. 

- Suradnja s Računovodstvenim servisom. 

- Na upit gradonačelnika objasnila je situaciju u Gradu Bakru gdje je u tijeku potpisivanje 

ugovora  za pružanje pomoći u kući na njihovom području. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Odrađene su dvije manje intervencije.  

- Odrađeno je tjedno čišćenje vozila i opreme. 

- Košnja trave u voćnjaku. 

- Ugradnja reflektora na tehničko vozilo. izmjena ulja na vozilu D10. 

- Izrada evidencije za sva vozila. 

- Servisirana je korpa.  

- Farbanje stabilizatora na korpi i farbanje stepenica na kamionu. 

- Dan tehnike. 

- Izrada satnice za plaću i statistike intervencija. 

- Vježbe na tornju. 

- Održat će se vježba - košnja trave u Grabnju. 



ALEN UDOVIČ 

- Aktivnosti vezane uz označavanje pješačkih staza na Platku. 

- Priprema energetske zone i bose staze. 

- Odrađena je košnja trave u Delnicama. 

- Skijaške skakaonice privodimo kraju. Očekujemo da u slijedećih pet dana radovi budu dovršeni 

nakon čega ide postavljanje plastičnih podloga. 

- Redovno održavanje. 

- U utorak je Osnovna škola bez najave isključila grijanje zbog servisa kotla tako da će bazen 

raditi još ovaj tjedan a slijedeći ćemo iskoristiti za redovno čišćenje.  

- U ponedjeljak će se održati sastanak  Hrvatskog olimpijskog odbora i Državne komisije za sport 

u Zagrebu kojim predsjedava Janica Kostelić. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Nastavak radova na platou groblja. 

- Nastavak radova na cesti Kendar. Trenutno se postavlja kabel javne rasvjete i radi se upojni 

bunar za oborinsku odvodnju. 

- Obiđena je cesta Podgora s predstavnicima Hrvatskih šuma i našim izvođačem. Čeka se da 

Hrvatske šume osposobe stroj kako bi krenuli u sanaciju te ceste. 

- Obići će se teren s budućim izvođačem radova na groblju Kuželj. 

- Odvijaju se radovi na mostu Kupica. Hrvatske vode su skinule postojeći most, demontirale ga, 

postavile nove sajle. Mi smo u postupku nabave drvne građe i metalnih spojnih elemenata. 

- Izrađen je znak upozorenja za most na Kupici.  

- Odrađeno je Gradsko vijeće. 

- Dati odgovor Udruzi gradova na njihov upit  vezano za pogrebne poslove. 

- Došao je projekt energetske obnove kuglane. Energetska obnova bi koštala 2 milijuna kuna. 

- Radilo se na rješenjima vezano za auto olupine. 

- Prometno redarstvo. 

- Aktivnosti vezane uz preuzimanje predmeta od kolegice koja odlazi na porodiljni.  
- Napravljen je ugovor za terasu. 
- Obići će se teren s izvođačem radova vezano za javnu rasvjetu u prolazu Katarinčini.  
- Kontrola radova po dnevniku poduzeća Risnjak. 
- Rađeno je na rješenjima za komunalnu naknadu i ovrhama za komunalnu naknadu. 
- Rješenja za legalizaciju objekata. 
- Rješenja za komunalni doprinos. 
- Posebni uvjeti gradnje. 
- Priprema ugovora za izvođača radova u Goranskoj ulici i Ulici Vidikovac.  
- Pristigao je prijedlog ugovora za zemljište vezano za automatsku meteorološku stanicu. 
- Radilo se na ugovoru o zakupu javne površine „Predah“. 
- Završno je izvješće vezano za lokalne izbore. 
- Dana je suglasnost za zakup javne površine vezano za galanteriju Čabar za lubenice i Kotar fest. 
- Upis uporabne dozvole u zemljišne knjige. 
- Narudžba kemijskog WC-a  za Pritiske. 
- Aneks ugovoru za zakup javne površine. 
- Kontakt s upraviteljem jedne zgrade a vezano za slučaj stana gdje se stanar ne može s ostalima 

dogovoriti gdje će on držati drva.  
 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Pripremili su se materijali sa Konstituirajuće sjednice i prve radne sjednice i danas će biti poslani 

na objavu u Službene novine. 
- Radilo se na rješenjima za novorođenčad. 
- Priprema odgovora Vijećniku Goranu Račkom vezano za financiranje Knjižnice i javnih potreba 

u kulturi i sportu od 2013. godine do danas.  
- Poslan je odgovor klubu vijećnika SDP-a vezano za korištenje prostora u zgradi gradske uprave.  
- Održan je sastanak s odvjetnikom Pintarom i gospodinom Šućurom vezano uz predmet 

Petranović-Malnar. 



- Posložena je i dostavljena dokumentacija s Konstituirajuće sjednice Uredu državne uprave u 

PGŽ. 
- Tužba za dosjelost vezano uz okućnicu zgrade MO Crni Lug. 
- Dogovoren je sastanak s vlasnikom ugostiteljskog objekta „Katarinčini“. Izrađeni su i poslani 

dopisi prema Policiji i Sanitarnoj inspekciji. Trenutno se radi na doradi vezano za ugostiteljstvo 

za sjednicu Gradskog vijeća.  
- Raspravila se problematika garaža koje su izrađena u prošlom sistemu, dogovoreni su koraci i 

načini kako to riješiti. 
- Po nalogu pročelnice izvršen je uvid u savjet za zaštitu potrošača. Sadašnji mandat ističe 

26.8.2017. te je otvoren predmet i ići će se u proceduru imenovanja novog saziva. 
- Ostale redovne aktivnosti Pisarnice i Ureda tajnice. 

 

 

Dovršeno u 8,35 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 
 


